
Protokół Nr 37 
z posiedzenia Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych Rady 

Miejskiej w Strykowie, które odbyło się w dniu 
7 sierpnia   2009 r. 

Posiedzenie Komisji prowadził jej przewodniczący radny Andrzej Pożarlik.  
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji wg załączonej listy obecności oraz goście 
zaproszeni. 
Proponowany porządek posiedzenia: 
 

1. Wizytacja składowiska odpadów w Zakładzie Gospodarki Komunalnej i 
Mieszkaniowej w Strykowie – zapoznanie się z przeładunkiem odpadów 
komunalnych. 

2. Sprawy różne. 
Porządek posiedzenia Komisji został zaakceptowany przez członków Komisji. 
 
Ad. 1  Wizytacja składowiska odpadów w Zakładzie Gospodarki Komunalnej i 
Mieszkaniowej w Strykowie – zapoznanie się z przeładunkiem odpadów komunalnych. 
 
 Komisja  wizytowała miejsce przeładunku odpadów stałych w Zakładzie Gospodarki 
Komunalnej i Mieszkaniowej w Strykowie przy ul.Batorego i stwierdziła , że budynek po 
byłym Transbudzie jest zniszczony( rozwalający się ) .Ze składowiska odpadów podsiąkają 
wody opadowe .Widoczne są odsegregowane  odpady typu PET . 
W związku z faktem , że omawiany budynek stwarza zagrożenie dla osób pracujących przy 
przeładunku odpadów oraz stwarza zagrożenie epidemiologiczne Komisja wypracowała 
następujący wniosek : 

1. Komisja wnioskuje o natychmiastową poprawę warunków na składowisku 
odpadów w Z G K i M w Strykowie i o rozważenie możliwości wybudowania 
wiaty w celu magazynowania makulatury. 

Przewodniczący Komisji radny Andrzej Pożarlik przekazał prowadzenie posiedzenia 
Komisji  Wiceprzewodniczącemu radnemu Mirosławowi Kucharskiemu. 

 
W dyskusji radni poruszali następujące sprawy: 

• należy jak najszybciej ucywilizować teren przeładunku odpadów; 
• jednym ze sposobów byłby przeładunek bezpośredni z samochodów odbierających 

do  kontenera , ale również z zadaszonego miejsca , aby uniknąć podsiąkania wód 
opadowych ; 

• konieczny w przyszłym roku jest również zakup dodatkowego samochodu do 
odbioru odpadów- nie musi być to nowy samochód, może być używany , ale nie 
na polskim podwoziu , które jest awaryjne;  

• pracownicy dokonujący odbioru odpadów z terenów wiejskich powinni zwracać 
uwagę na zapełnione pojemniki do odpadów segregowanych i opróżniać je ( do tej 
pory robione jest to na zgłoszenie sołtysa z danej wsi bądź radnego) ; 

• w związku z wymówieniem przez wójta Gminy Nowosolna korzystania z boiska 
dla Strugi Dobieszków , aktualnym staje się problem przełożenia kabla 
energetycznego ; 
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Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków  udzielił następujących wyjaśnień: 
• gmina Stryków  będąca członkiem Związku Gmin i Powiatów Dorzecza Bzury objęta 

jest programem budowy wspólnego zakładu utylizacji odpadów stałych , który ma 
powstać do roku 2013 ;  

      Co do poprawy warunków na dotychczasowym składowisku ,na najbliższej sesji RM 
jeżeli Rada zaakceptuje propozycje przeznaczenia środków finansowych na ten cel , 
zadanie zostanie wykonane . 
• przy odbiorze odpadów stałych z gospodarstw domowych muszą być zachowane 

pewne proporcje tzn. nie może być tak , że odpady powstające na skutek prowadzenia 
działalności gospodarczej przez mieszkańców trafiały również do bezpłatnego 
odbioru. Zdarza się również , że na terenach wiejskich do pojemników na odpady 
składowana jest skoszona trawa; 

• należy rozważyć , czy zakup samochodu do odbioru odpadów stałych jest niezbędny 
w tej chwili .Może okazać się , że bardziej potrzebny będzie zakup samochodu do 
dowozu dzieci do szkół.  Jest czas składania wniosków do budżetu na rok przyszły i 
komisje będą decydować jakie zadania wskażą do przyszłorocznego budżetu; 

• w sprawie przełożenia kabla energetycznego trwają ustalenia z zakładem 
energetycznym . 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia Wiceprzewodniczący Komisji radny Mirosław 
Kucharski dokonał zamknięcia posiedzenia Komisji . 
Protokółowała : 
Z.Kubiak 
 
 
 

                   Wiceprzewodniczący  
       Komisji Ładu ,Bezpieczeństwa Publicznego 
               i Dróg Publicznych Rady Miejskiej w Strykowie  
 
 
         Mirosław Kucharski  

 

 


